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Město Pohořelice 
 

Zápis 
z XX. zasedání zastupitelstva města, konaného dne 19.6.2013 

 
Účast zastupitelů: 14 při zahájení, 16 celkem   
Počet přítomných občanů: viz prezenční listina    
Zahájení: 16:00 hodin 
Host: Ing. Kohútová, Ing. Mlýnková – KT, regionální rozvoj; Čeperová – FO   
 
ad 1) Zahájení                     
 
Zasedání zastupitelstva města Pohořelice (dále jen ZM) svolal, zahájil a řídil starosta města Ing. 
Josef Svoboda. Přivítal přítomné zastupitele a občany a seznámil je s programem zasedání. 
Vyzval zastupitele, aby event. vznesli připomínky k programu – připomínky nebyly.  Navrhl 
doplnit do bodu Žádosti – odkoupení pozemku p. č. 2199/13 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou. O 
návrhu programu nechal hlasovat.   
  
Usnesení č. 1/XX/13: ZM schvaluje program zasedání:      
1. Zahájení 
2. Volba volební komise, určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
3. Závěrečný účet města za rok 2012 
4. Rozpočtové opatření města č. 2/2013 
5. Záměr prodeje obecních bytů volných i obsazených neoprávněnými uživateli 
6. Prodej neobsazeného bytu Velký Dvůr 216/2 v Pohořelicích 
7. Žádosti  

- prodej části pozemku p. č. 1000/3 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou 
- bezúplatný převod pozemků – část městského parku v Pohořelicích 
- bezúplatný převod pozemků v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou  
- převzetí části vodního díla „protipovodňová opatření v k. ú. Pohořelice – dopravní 
část“ 
- odkoupení vysokotlaké přípojky plynu od JMP Net, s.r.o. 
- záměr prodeje pozemku p. č. 157 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou 
- výkup části pozemku pro okružní křižovatku u hotelu Morava   
- žádosti o splátkový kalendář na dlužné nájemné  
- odkup pozemku p. č. 2199/13 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou 

8. Různé 
- informace o splacení úvěru na profinancování investičních nákladů akce „Břeclavsko 
– rekonstrukce a výstavba vodohospodářské infrastruktury v povodí řeky Dyje“  

9. Interpelace členů ZM 
10. Diskuse občanů 
11. Závěr 
 
Výsledek hlasování: 14 pro  
  
ad 2) Volba ověřovatelů zápisu, volební komise a zapisovatele 
 
Usnesení č. 2/XX/13: ZM jmenovalo do volební komise zastupitele F. Beneše, P. Nováka a Mgr. 
Mikelovou. ZM zvolilo za ověřovatele zápisu zastupitelku I. Šťastnou a zastupitele P. Hemalu.  
ZM vzalo na vědomí určení zapisovatele zápisu Mgr. Renatu Babčanovou.    
Výsledek hlasování: 14 pro     
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Ověřovatelé zápisu z minulého zasedání ZM paní I. Šťastná a pan P. Novák uvedli, že zápis 
zkontrolovali a neměli žádné připomínky.    
  
Minulé ZM vrátilo strategický plán města pro období 2014-2020 do dalšího zpracování a uložilo 
předložit připomínky členů ZM, výborů ZM, komisí rady a odborů MÚ do 25.5.2013. Připomínky 
byly zapracovány a na dnešním zasedání bude strategický plán předložen ke schválení. O 
schválení strategického plánu bude hlasováno v rubrice Různé. 
 
ad 3) Závěrečný účet města za rok 2013 
 
(dostavil se Dočekal v 16:12h, počet členů ZM 15) 
 
Písemný materiál předložil místostarosta Bc. Novák. V krátkosti pohovořil o důležitých bodech 
Závěrečného účtu města za rok 2012. 
 
Ing. Nipprt, předseda finančního výboru sdělil, že finanční výbor doporučil závěrečný účet města 
za rok 2012 schválit. 
 
Usnesení č. 3/XX/13:  ZM schvaluje závěrečný účet města za rok 2012 a vyjadřuje souhlas 
s celoročním hospodařením města, a to bez výhrad.  
Výsledek hlasování: 14 pro 
 
 
ad 4) Rozpočtové opatření města č. 2/2013 
 
Písemný materiál předložil místostarosta Bc. Novák. Upozornil na nejdůležitější položky 
rozpočtového opatření.  
 
Ing. Nipprt – seznámil se stanoviskem finančního výboru, který doporučuje schválit rozpočtové 
opatření č. 2/2013. 
 
Starosta vyzval občany i zastupitele k případným dotazům. 
Diskuse:  
P. Novák – dotaz na navýšení příjmů na Slavnosti města, ř. 639 – nákup ostatních služeb – co se 
pod tím skrývá, částka se mu zdá dost vysoká (odpověděl místostarosta – jedná se o více jak sto 
položek, např. finanční kontrola, ostraha objektů).  
Na požádání i ostatních zastupitelů byl předložen seznam všech položek ř. 639 – nákup ostatních 
služeb.  K některým položkám byly vzneseny dotazy zastupitelů, které místostarosta zodpověděl.   
Zastupitel Ing. Nipprt upozornil, že výdaje se týkají nejen Pohořelic, ale celého správního obvodu.    
 
Usnesení č. 4/XX/13: ZM schvaluje rozpočtové opatření města č. 2/2013 dle předloženého 
návrhu. 
Výsledek hlasování: 13 pro, 1 se zdržel 
 
Starosta upozornil na změnu termínu dalšího zasedání ZM, z důvodu jeho účasti na sněmu Svazu 
měst a obcí dne 18.9.2013. Nový termín konání ZM bude 25.9.2013. 
 
ad 5) Záměr prodeje obecních bytů volných i obsazených neoprávněnými 
uživateli 
 
Písemný materiál předložil místostarosta Bc. Novák.  
Usnesení č. 5/XX/13: ZM schvaluje zveřejnění záměru prodeje bytu Vídeňská 846/6 za min. 
cenu 1.028.770,- Kč, bytu nám. Svobody 843/5 za min. cenu 385.770,- Kč, bytu nám. Svobody 
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840/16 za min. cenu 927.200 Kč, bytu Cukrovarská 238/2 za min. cenu 262.020 Kč, bytu 
Vídeňská 845/3 za min. cenu 1.080.700 a bytu Vídeňská 846/10 za min. cenu 865.600 Kč, vše 
v Pohořelicích. Záměry jsou přílohou zápisu.  
Výsledek hlasování: 14 pro 
 
(dostavil se Mgr. Hrabina v 17:10h, počet členů ZM 16) 
 
ad 6) Prodej neobsazeného bytu Velký Dvůr 216/2 v Pohořelicích 
 
Místostarosta Bc. Novák v úvodu seznámil přítomné tři uchazeče se scénářem průběhu prodeje 
bytu Velký Dvůr 216/2, Pohořelice. Poté přistoupilo ZM k samotnému prodeji bytu nejvyšší 
nabídce. Zápis o průběhu prodeje bytů tvoří samostatnou přílohu tohoto zápisu. 
 
Usnesení č. 6/XX/13: ZM schvaluje prodej bytové jednotky č. 216/2 Velký Dvůr Pohořelice, o 
velikosti podlahové plochy 59,17 m2, byt 2+1, nacházející se v I. nadzemním podlaží budovy č.p. 
216 (Velký Dvůr), nacházející se na pozemku p.č. 2602/1, k této bytové jednotce náležející 
ideální podíl na společných částech budovy ve výši 5917/44334 a ideální podíl ve výši 
5917/44334 na pozemku p.č. 2602/1, k.ú. Pohořelice nad Jihlavou, obec Pohořelice, paní …, 
…, Pohořelice za cenu 255.000,- Kč, a to současně s pohledávkou za neoprávněnými uživateli. 
Byt je v současnosti obsazen neoprávněnými uživateli, kteří nemají k bytu platnou nájemní 
smlouvu. 
Výsledek hlasování: 15 pro, 1 nehlasoval 
 
ad 7) Žádosti 
  
Zastupitelstvo projednalo 8 žádostí majetkového charakteru a 2 žádosti o schválení splátkového 
kalendáře, o kterých hlasovalo formou tajného hlasování. Sumarizační listina spolu s výsledky 
hlasování tvoří přílohu tohoto zápisu.  
 

1. Žádost E.ON, Česká republika, s..r.o. České Budějovice, o prodej části pozemku p. č. 
1000/3 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou a uzavření kupní smlouvy.    

Usnesení č. 7/XX/13: ZM schvaluje prodej části pozemku p. č. 1000/3 v k. ú. Pohořelice nad 
Jihlavou společnosti E.ON Česká republika, s.r.o., F.A. Gerstnera 2151/6, České Budějovice za 
kupní cenu ve výši 1000 Kč/m2. Záměr byl zveřejněn na úřední desce MÚ od 29.4.2013 do 
16.5.2013.   
Výsledek hlasování: 16 pro 
 

2. Převod pozemků - část městského parku v Pohořelicích. RM  doporučuje převod pozemků 
schválit.  

Usnesení č. 8/XX/13: ZM schvaluje bezúplatný převod pozemků p. č. 992/2, 991/2, 993/12, 
994/12 a 996/6 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou, dosud evidovaných na LV 2 pro Okresní úřad 
Břeclav, z vlastnictví státu a příslušnosti hospodaření s majetkem státu Úřad pro zastupování 
státu ve věcech majetkových do vlastnictví města Pohořelice.  
Výsledek hlasování: 16 pro 
 

3. Bezúplatný převod pozemků od ÚZSVM. RM doporučuje bezúplatný převod pozemků. 
Usnesení č. 9/XX/13: ZM schvaluje bezúplatný převod pozemků p. č. 6595, 6596, 6598, 6602, 
6604, 6610, 6615, 6617, 6730, 6740, 6742, 6752, 6753, 6754, 6761, 6786 a 6826 z vlastnictví 
státu a příslušnosti hospodaření s majetkem státu Úřad pro zastupování státu ve věcech 
majetkových do vlastnictví města Pohořelice.  
Výsledek hlasování: 16 pro 
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4. Protokol o předání a převzetí díla „Protipovodňová opatření v k. ú. Pohořelice – dopravní 
část HC 21 a VC 26“ od Státního pozemkového úřadu v Břeclavi. RM doporučuje 
schválit.  

Usnesení č. 10/XX/13: ZM schvaluje převod vodního díla „Protipovodňová opatření v k. ú. 
Pohořelice – dopravní část HC 21 a VC 26“ do majetku města v hodnotě 4.668.988 Kč vč. DPH 
od Státního pozemkového úřadu, pobočka Břeclav. 
Výsledek hlasování: 16 pro    
 

5. Odkoupení vysokotlaké přípojky plynu od JMP Net, s.r.o. RM doporučuje schválit.    
Usnesení č. 11/XX/13: ZM schvaluje odkoupení vysokotlaké přípojky plynu od JMP Net, s.r.o., 
Brno za kupní cenu 191.581 vč. DPH dle podmínek přiložené kupní smlouvy. 
Výsledek hlasování: 15 pro, 1 proti 
 

6. Záměr prodeje pozemku města p. č. 157 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou. RM doporučuje 
zveřejnit záměr prodeje pozemku za cenu 2000 Kč/m2. 

 
Diskuse k žádosti: 
P. Novák – o podobné žádosti se již jednalo. Pamatuje si dobu dávnou, když se začalo dělat něco 
kolem obchodního domu SD Jednota a podle architektonických plánů měla být plocha otevřená, 
dva domy vedle se měly zbourat. Měl by se k této části města vyjádřit architekt, nově zbudovanou 
křižovatku budou blokovat dva domečky, které by v budoucnu také pro tento účel měly být 
vykoupeny. Původně na tomto místě mělo být parkoviště.  
Místostarosta – dům u budoucí křižovatky patří městu, dal by se zbourat, ale není to kvůli 
křižovatce nutné, neboť nebrání její výstavbě. 
Starosta – pozemek určený k prodeji se nachází mezi domem pana Ing. Pirnuse a Spořitelnou, 
pozemek je dlouhodobě nevyužitý, proč ho tedy nenabídnout případným zájemcům. Město ho 
však nemusí prodávat.  
Ing. Kudrna – navrhl pozemek zpevnit a vybudovat na něm parkoviště.  
P. Novák – tradiční postup ve městě je, že se naplánuje velká stavba a neřeší se okolí stavby, opět 
zdůraznil názor najmout architekta. Myslí do budoucnosti, záleží mu na tom, jak budou 
Pohořelice vypadat za dalších 20, 30 let. 
Starosta – připravuje se návrh zadání změny č. 10. Město může požádat Ing. Hučíka, aby v jejím 
rámci navrhl architektonickou studii kolem budoucí okružní křižovatky včetně dotčeného 
pozemku p. č. 157. 
Návrh usnesení schválit záměr prodeje pozemku p. č. 157 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou o 
výměře 608 m2 nedostal potřebný počet hlasů, usnesení nebylo přijato. 
Výsledek hlasování: 10 pro, 4 proti, 2 se zdrželi 
 

7. Výkup pozemků pro okružní křižovatku u hotelu Morava. RM doporučuje schválit.  
 
Starosta navrhl, na základě jednání s vlastníkem pozemku, vyškrtnout z usnesení větu -  Přepojení 
musí být provedeno nejpozději do tří let od podpisu kupní smlouvy, jinak druhá splátka ve výši do 
267.500,- Kč propadá ve prospěch města bez náhrady.  
P. Novák – souhlasí s odkupem pozemku, ale poukázal na nepoměr cen, za které město pozemky 
vykupuje, a za které prodává. Město se chová podle něho nehospodárně.  
Usnesení č. 12/XX/13: ZM schvaluje odkoupení části pozemku p.č. 748/1 v k.ú. Pohořelice nad 
Jihlavou o výměře do 1.245 m2 pro umístění plánované okružní křižovatky od vlastníka 
pozemku firmy UREUS a.s., Na Hrázi 3306/6, 671 81 Znojmo, IČ: 277 09 205 za cenu 1.500,- 
Kč/m2, tj. celkem za cenu do 1.867.500,- Kč. 
Kupní smlouva bude uzavřena teprve tehdy, kdy bude nepochybně prokázáno, že město kupuje 
pozemek bez omezení vlastnického práva exekucí, zástavními právy, předběžnými opatřeními, 
věcnými břemeny či jinými právními vadami. 
Kupní cena bude uhrazena po provedení vkladu vlastnického práva do katastru nemovitostí ve 
prospěch města Pohořelice, a to ve dvou splátkách takto: první splátka ve výši 1.600.000,- Kč 



5/9 
 

bude uhrazena do 15 dnů po provedení vkladu, druhá splátka ve výši do 267.500,- Kč bude 
uhrazena do 15 dnů po přepojení hotelu Morava na splaškovou kanalizaci napojením do 
hlavního řadu na ul. Loděnická, tak aby výtlačný řad splaškové kanalizace na ul. Znojemská 
mohl být zcela odstraněn.  
ZM schvaluje zřízení práva odpovídajícího věcnému břemeni spočívající v právu chůze a právu 
jízdy po části pozemku p.č. 748/1 v k.ú. Pohořelice nad Jihlavou, která je předmětem kupní 
smlouvy, a to ve prospěch vlastníka hotelu Morava, tedy stavby č.p.13, stojící na pozemku p.č. 
748/1 a pozemku p.č. 748/1 v k.ú. tamtéž za cenu 500 Kč bez DPH. 
Výsledek hlasování: 16 pro 
 
8. Žádost …, …, Pohořelice o uzavření splátkového kalendáře na dlužné nájemné. RM 
doporučuje schválit.   
Usnesení č. 13/XX/13: ZM schvaluje splátkový kalendář na dlužné nájemné paní …, …, 
Pohořelice. Dlužné nájemné bude uhrazeno ve 22 splátkách v měsíční výši 1400,- Kč.  
Výsledek hlasování: 16 pro 
  
9. Žádost …, …, Pohořelice o uzavření splátkového kalendáře na dlužné nájemné. RM 
doporučuje schválit. 
Usnesení č. 14/XX/13: ZM schvaluje splátkový kalendář na dlužné nájemné panu …, …, 
Pohořelice. Dlužné nájemné bude uhrazeno v 18 měsíčních splátkách (červen-srpen 2013 ve 
výši 1000 Kč, od září 2013 ve výši 2500 Kč). 
Výsledek hlasování: 16 pro 
 
10. Záměr města na odkup pozemku p. č. 2199/13 o výměře 35 m2 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou 
Usnesení č. 15/XX/13: ZM schvaluje odkoupení pozemku p. č. 2199/13 o výměře 35 m2 v k. ú. 
Pohořelice nad Jihlavou za cenu 450 Kč/m2, tj. 15.750 Kč od podílových spoluvlastníků do 
vlastnictví města Pohořelice. 
Výsledek hlasování: 16 pro 
 
ad 8) Různé  
 
- Informace o splacení úvěru na profinancování investičních nákladů akce „Břeclavsko – 

rekonstrukce a výstavba vodohospodářské infrastruktury v povodí řeky Dyje 
Návrh usnesení č. 16/XX/13: ZM bere na vědomí, že úvěr ve výši 7.865.000,- EUR na 
profinancování investičních nákladů akce „Břeclavsko – rekonstrukce a výstavba 
vodohospodářské infrastruktury v povodí řeky Dyje“, ve kterém se město Pohořelice zavázalo 
jako akcionář „VaK“ s podílem 9,27 % k 31.12.2008 na základním kapitálu, že dostupnými 
prostředky zabezpečí, aby společnost „VaK“ měla dostatek prostředků na řádné a včasné 
splácení uvedeného úvěru, byl ke dni 31.12.2010 zcela splacen.  
Výsledek hlasování: 16 pro 
 
Starosta předložil tabulkový přehled nákladů a příjmů Slavností města a okolí ze všech 
proběhlých 9 ročníků.  Navrhl schválit konání dalšího již X. ročníku Slavností města a okolí.  
Usnesení č. 17/XX/13: ZM schvaluje pořádání Slavností města Pohořelice a okolí v roce 2014. 
Výsledek hlasování: 16 pro  
 
Zastupitelka I. Šťastná – požádala, aby vedení města poděkovalo pracovníkům údržby města za 
provedený vzorný úklid v průběhu slavností města.   
 
Starosta předložil návrh rady města, aby bylo vybrané dobrovolné vstupné darováno obcím 
postiženým povodněmi, vybraná částka činí 26.333,- Kč. Navrhl darovat i částku vybranou od 
stánkařů za zábor veřejného prostranství, tj. 15.850,- Kč, celkem tedy 42.183 Kč. Tuto částku 
doporučil navýšit na 50.000,- Kč a zaslat postiženým obcím přes humanitární pomoc 
organizovanou JMK. 
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V diskusi bylo navrženo přispět na konkrétní postiženou obec v Severních Čechách. O 
protinávrhu nechal starosta hlasovat.  
 
Usnesení č. 18/XX/13: ZM schvaluje darovat částku 50.000 Kč postižené obci ve správním 
obvodu Litoměřice. ZM ukládá starostovi vybrat potřebnou obec ve spolupráci se starostou 
města Litoměřice.  
Výsledek hlasování: 11 pro, 5 se zdrželo 
 
- Demolice objektu veřejných WC. Starosta představil připravovaný projekt nového sociálního 

zařízení a přestupního uzlu IDS v centru města. Stávající objekt WC bude v rámci této stavby 
zbourán. 

Zastupitel Votava – zda bude možné nahlédnout do rozpočtu, kolik demolice bude stát 
(odpověděla Ing. Mlýnková – náklady na demolici jsou zahrnuty v rozpočtu celé akce – 
rekonstrukce přestupního uzlu-autobusového nádraží). 
Zastupitel Mgr. Hrabina – pokud se veřejné WC zbourá, doporučil přechodně umístit chemickou 
toaletu.  
Starosta – po dobu rekonstrukce nádraží budou zpřístupněny toalety v OP Parku na ul. 
Cukrovarské, neboť sem budou po přechodnou dobu zastávky přemístěny 
Zastupitel Ing. Pirnus – dotázal se, zda se počítá na nově zbudovaném parkovišti s umístěním 
automatů na parkovné. (Odpověděla Ing. Mlýnková – nedoporučuje vybírat parkovné, zkrátila by 
se dotace).  
Starosta – blíže popsal postup prací při rekonstrukci autobusového nádraží 
Zastupitel Ing. Kudrna – veškeré práce se musí zadat jedné vybrané firmě, která bude za jejich 
provedení zodpovídat.  
Zastupitel Mgr. Hrabina – na autobusovém nádraží se uklízí v současnosti pouze prostor pro 
cestující, jinak se okolí neudržuje. V komunikaci jsou díry, které je potřeba zapravit. (odpověděl 
starosta – zapravení děr bude provádět vybraná firma). 
Zastupitel Votava – zda bude návrh nového nádraží zveřejněn na stránkách města. 
Starosta – doplnil, že se v rámci akce počítá i s rozšířením chodníku na ul. Lidické. 
P. … – jak bude silnice na ul. Lidické vypadat, když podél ní stávají auta. Zda není na čase zrušit 
výjimky na povolení zastavení, které vydal nějaký úředník. O tomto mluvila i Mgr. Janičatová na 
radě města. Problém parkování se neřeší, i když už dříve na tuto situaci upozornil nejen město, ale 
i policii, a to opakovaně. Je nutné prověřit, zda udělení výjimek je nutné, a nebo je zrušit. Při 
budování provozoven muselo být v kolaudačním rozhodnutí uvedeno, jak bude zajištěno 
zásobování provozoven. Stojící vozidla budou dělat problém i otáčejícím se autobusům. Požádal o 
řešení situace. Zajímal se o to, který úředník vydal rozhodnutí o povolení výjimky na zastavení na 
ul. Lidické.  
Odpověď starosty: Povolení vydával odbor dopravy pro jednotlivé provozovny, na každou 
provozovnu byla udělena jedna výjimka.  
P. … – také považuje za nebezpečné stání aut na ul. Lidická. Zda by nešlo, v souvislosti 
s revitalizací parku, zrekonstruovat mostek v parku a zásobování zajistit zezadu.  
P. … – nosnost mostku nebude tak malá. 
Starosta – upozornil na nevhodnost tohoto řešení v případě vyhýbání se dvou zásobovacích 
vozidel. 
Zastupitel Novák – požádal vrátit se k projednávanému bodu, tj. demolici veřejných WC. Tím 
diskusi ukončil.  
Usnesení č. 19/XX/13: ZM schvaluje demolici objektu veřejných WC - ul. Lidická č.p. 29, 
Pohořelice, který se nachází na pozemku p.č. 70 v k.ú. Pohořelice nad Jihlavou. ZM pověřuje 
odbor investic zabezpečením potřebných kroků.  
Výsledek hlasování: 16 pro 
  
Usnesení č. 20/XX/13: ZM bere na vědomí architektonický návrh nových veřejných WC.  
Výsledek hlasování: 16 pro 
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- Žádost SVJ Nová Ves 142, Pohořelice o prodloužení termínu pro čerpání příspěvku města na 
opravy domu. 

Usnesení č. 21/XX/13: ZM schvaluje prodloužení termínu pro čerpání příspěvku města na 
opravy domu Nová Ves 142 dle žádosti SVJ, Nová Ves 142, Pohořelice, a to do 30.11.2013. 
Výsledek hlasování: 15 pro, 1 nehlasoval 
 
- Strategický plán města 
Starosta v úvodu uvedl, že byly do strategického plánu zapracovány připomínky ze stran 
zastupitelů, komisí rady i odborů. Poté předal slovo Ing. Kohútové, která zpracovávala konečnou 
verzi strategického plánu. Přednesla připomínky zastupitele Mgr. Rouzka, který se dnešního ZM 
nemohl zúčastnit – nejsou vysvětleny zkratky v textu, důsledné dodržování povinnosti nájemce i 
pronajímatele – jak to město ovlivní, když to řeší občanský zákoník, cílová skupina 0-15 – 
nesouhlasí s 0 na začátku, názvosloví hotel Pfann – někteří neví, co to je, MŠ v textu uvedena 
logopedická třída, která bude zrušena; je nutný manažer strategického rozvoje? K jednotlivým 
připomínkám podala vysvětlení.   
 
Zastupitel Dočekal – zdrží se hlasování, protože nemá email a nebyla mu tak doručena poslední 
verze strategického plánu, neví, jak vypadá. 
 
Unesení č. 22/XX/13: ZM schvaluje Strategický plán města Pohořelice na období 2014-2020. 
Výsledek hlasování: 14 pro, 2 se zdrželi 
 
Starosta informoval, že se připravuje návrh zadání změny č. 10 ÚPD města s tím, že by se změna 
projednávala na příštím zasedání ZM dne 25.9.2013. 
 
Mgr. Smejkalová – přednesla zprávu kontrolního výboru o jeho činnosti.  
Kontrolní výbor doporučuje pořízení fotopastí, doporučila změnu ve smlouvě o dotaci s TJ Sokol.  
Usnesení č. 23/XX/13: ZM bere na vědomí zprávu kontrolního výboru o činnosti, která tvoří 
přílohu zápisu. 
Výsledek hlasování: 16 pro  
 
ad 9) Interpelace členů ZM 
 
Zastupitelka Šťastná – chce být informována, v jaké fázi je rekonstrukce MŠ a v jakém počtu 
budou přijímány děti do MŠ, městem běží fáma, že nebude přijato 30 dětí.  
Odpověděl starosta: Podal informaci o kapacitě MŠ, v současné době je 112 dětí. Do přijímacího 
řízení se přihlásilo cca 50 dětí, 30 dětí nebude přijato. Město požádalo krajskou hygienu o 
výjimku v počtu dětí ve třídě. Je možné, že bude kapacita MŠ navýšena, a v návaznosti na to 
vyhlášeno další kolo přijímacího řízení. Proběhlo výběrové řízení na dodavatele stavebních úprav. 
Dokončení akce se předpokládá v prosinci 2013, do ledna se nastěhuje vybavení. V únoru by měla 
být školka v rozšířené podobě otevřena.  
Dále upozornila na vysokou teplotu vody na hřbitově, požádala to řešit (odpověděl starosta), a 
dotázala se co se stromy a cestami na hřbitově (odpověděl starosta – bude poptáno řešení v rámci 
činností v návaznosti na dotace). 
 
Zastupitel P. Novák – je naopak pro to, aby na hřbitově bylo více stromů. Hřbitov má být 
krásným přírodním místem.  
V návaznosti na interpelace ke hřbitovu vyzval starosta zastupitele, kdo by měl zájem, ať se 
přihlásí do pracovní skupiny zabývající se daným tématem. 
 
Zastupitel Dočekal – požádal zkontrolovat Pfann, zvláště sklepní prostory a rozvody vody, vypadá 
to, jako by se do vrchu tlačila spodní voda. 
Zastupitel P. Novák – poděkoval organizátorům za průběh slavností města, za to, že jsou. Je to 
kvalitní a výborná akce. I když letos byly pozvány kapely spíše pro starší obecenstvo, paní 



8/9 
 

Bilavčíkové patří poděkování za odvahu pozvat kapelu UDG a za její komunikaci s mladými 
lidmi. Nelíbilo se mu, že na pódiu byla vyvěšena vedle vlajky města i vlajka EU – požádal příště 
vyvěsit pouze městskou, příp. českou, kde byla mimo jiné česká vlajka? Myslí si, že tam vlajka 
EU nemá co dělat. (Ing. Mlýnková vysvětlila vlajku EU – město čerpá peníze z projektu EU, což 
se musí dokladovat fotodokumentací s vyvěšenou vlajkou). 
Dále mluvil o hlavním a vedlejším pódiu na slavnostech – pódium B bylo pěkně zorganizováno 
v režii soukromých osob. Nebylo vhodné, když jim organizátor (město) postavil vedle 
konkurenční stánek s občerstvením. Doporučil pro příště přispět jim např. na hudební skupiny.  
Odpověděl starosta: Hlavním organizátorem je paní Bilavčíková, která s účastníky slavností 
spolupracuje a sjednává s nimi podmínky. Na příštích Slavnostech bude konkurenční stánek 
posunut. 
 
ad 10) Diskuse občanů 
 
Paní … – dotázala se, zda nejde vyřešit vystoupení dětí na slavnostech, většina návštěvníků 
na ně nevidí při jejich vystoupení, neboť si až k nim nastoupají jejich rodiče a známí.  
 
Pan … – má vytištěný zápis z RM, kde se Mgr. Polák dotazoval na radar na ul. Znojemské, 
odpověď tam chybí, proto se ptá nyní na totéž. 
(Odpověď starosty: Radar na ul. Znojemské byl již zprovozněn. Přestupky jsou postupně 
řešeny.)  
Dále se pan … připojil k názoru Mgr. Janičatové ohledně parkování ve středu města. Požádal 
zastupitele, aby dohlédli na vyřešení této situace.  
V roce 2012 město zajišťovalo pro jejich byty Vídeňská 845-847 prostřednictvím firmy 
Vusterm dodávku tepla. Podle vyhlášky mělo být vyúčtování za teplo provedeno do 3 měsíců, 
což se, jako vždy, nestalo. Dotázal se, zda se něco v tomto změnilo. Firma Vusterm, která tyto 
služby zajišťuje, má tak dobrou smlouvu s městem, která nelze vypovědět, i kdyby město 
chtělo. Proto i oni (pozn. vlastníci domu Vídeňská 845-847) musí snášet od firmy jejich 
chování.  Přečetl dopis k vyúčtování, který jim byl zaslán finančním odborem. Dále mluvil o 
hospodaření města. Vyúčtování tepla každý rok u města reklamuje, protože podle něho 
nesplňuje potřebné parametry. Dosud se s tím nic nestalo. Mluvil o spotřebě tepla a užitkové 
vody v jejich domě. Spotřebu a výši ceny za teplo prověřoval i u jiných firem a zjistil, že 
Vusterm má vysokou cenu a město to vůbec neřeší. Proč platí 14,50 Kč za m3 plynu a cena se 
stále zvyšuje. Nikdo z města se tím nezabývá. Proč musí město mít takového dodavatele a 
nejedná s ním o lepších podmínkách. Dotaz ohledně vyúčtování tepla zaslal i na energetický 
úřad.  
Odpověď starosty: Mluvil o uzavřené smlouvě s Vustermem, probíhají jednání se zástupcem 
firmy na další spolupráci. Požádal pana … o kopii dopisu z energetického úřadu.  
 
paní Čeperová, vedoucí FO – reagovala na interpelaci pana …. Jeho reklamace se řeší, město 
vyúčtování tepla u firmy Vusterm urgovalo, přesto ho firma zaslala až v daný termín.  
 
Starosta – vedení města jednalo nejen se zástupci firmy Vusterm, ale i s paní … o vyúčtování 
tepla. Dále hovořil o stanovení ceny za jednotku tepla. Zmínil se i prodejních cenách 
městských bytů. Požádal pana Světlíka o kopii dopisu z regulačního úřadu. 
 
Mgr. … – protože se přihlásilo v přijímacím řízení do MŠ 60 dětí, musí se s nimi počítat, i 
když školka dosud přijala jen 21 dětí. Dotázala se, zda by město podpořilo projekt Motýlků na 
SVČ - placené hlídání dětí. 
Odpověď starosty: Mluvil o věkové skladbě přihlášených dětí a o možnostech, jak situaci 
řešit. Podporu projektu Motýlků na SVČ je varianta, kterou vedení města zváží. 
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Zastupitel Votava – dotázal se, jak je to s nultým ročníkem v ZŠ  
Zastupitel Mgr. Polák – vysvětlil současnou situaci s nultým a přípravným ročníkem.  
 
Proběhla diskuse ke kapacitě míst v MŠ.  
 
ad 11) Závěr  
 
Závěr XX. zasedání ZM provedl starosta Ing. Josef Svoboda v čase 19:58 hod.   
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Josef Svoboda 
starosta města 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:   Irena Šťastná  ............................................. 
 
   Petr Hemala    ............................................. 
 
 
 
                 
 
Zapsala a zpracovala: Mgr. Renata Babčanová  
Zápis zpracován: 25.6.2013   
Přílohy:      - prezenční listina zastupitelů a občanů 
 - Závěrečný účet města za rok 2012  

 - rozpočtové opatření města č. 2/2013 
 - žádosti  
 - sumarizační listina spolu s výsledky hlasování 
 - zápis kontrolního výboru o činnosti 

 
  

 


